
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO DŇA 7.10.2022  

V LECHNICI 

 

1. Otvorenie zasadnutia o 17.10 hod.  

Starosta privítal poslancov na piatom tohtoročnom zasadnutí. Skonštatoval, že ak sa nič závažné neudeje tak je to 

posledné zasadnutie OZ v tomto volebnom období, nakoľko sa ďalšie predpokladá až ustanovujúce, ktorého 

termín sa určí na základe výsledku volieb. Z dôvodu dlhodobej PN je ospravedlnená p. Renáta Nedoroščíková. 

Vzhľadom na účasť skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ: Jozef Musala 

Overovatelia: Juraj Grivalský, František Danielčak 

 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

Nikto z prítomných nemal k návrhu programu žiadne návrhy, doplnky ani pripomienky 

 

Uznesenie č. 12/2022: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: ZA 4, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 1 

 

4. Rozpočtové opatrenie č.2/2022: 

Starosta predniesol návrh rozpočtového opatrenia, ktoré bolo poslancom vopred známe. 

Nikto z prítomných nemal k rozpočtovému opatreniu žiadne doplňujúce otázky. 

 
Uznesenie č. 13/2022 Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2022 

Hlasovanie: ZA 4, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 1 

 

5. Prerokovanie prípravy Všeobecne záväzných nariadení: 

Starosta uviedol, že na základe platného zákona musíme prijať ďalšie VZN, ktoré sú stanovené zákonom. Preto 

by bolo vhodné pripraviť (už pre nové vedenie) nové VZN, ktoré sú povinné zo zákona. Napriek tomu, že niektorí 

členovia zastupiteľstva ešte nebudú riadne zorientovaní v problematike budú mať možnosť ešte pripomienkovať 

dané VZN, keďže už bude pripravený jeho návrh a nebudú musieť kreovať tieto návrhy tesne pred koncom roka. 

Zároveň je nutné upraviť VZN o miestnych daniach: 

-Príprava návrhu na zvýšenie za chaty 

-Poľnohospodárstvo 

-Rodinné domy zachované 

p. Grivalský – je dobre rozdeliť výšku sadzby medzi rodinnými domami a chatami 

starosta – v zmysle zákona je možný rozdiel medzi jednotlivými sadzbami daní z nehnuteľností za stavby max. 10 

násobok. Teda ak je rodinný dom napr. za 0,1 €/m2, tak žiadna iná sadzba nemôže byť vyššia ako 1€/m2. 

Danielčak – zvyšovanie daní je citlivá téma 

Starosta – Áno je to veľmi citlivá téma a zvlášť pred voľbami, avšak nedá sa zakrývať oči pred skutočnými 

problémami aké samosprávu zasahujú. Opakujem, že samospráva je služba občanom, ktorú si de facto platia. Ak 

chceme mať pokosené trávniky, tak to musíme z niečoho uhradiť, ak chceme mať vyvezené smeti – takisto. A tak 

je to so všetkým, či s novou cestou, kanalizáciou a pod. Preto je na nás, resp. bude na ďalšom vedení obce, aby 

bola snaha získavať čo najviac financií na realizáciu aktivít z externých zdrojov. 

 
Uznesenie č. 14/2022 Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo súhlasí so zadaním vypracovania nového 

návrhu VZN o miestnych daniach. 

Hlasovanie: ZA 4, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 1 

 

6. Infoblok 

Starosta informoval poslancov o čerpanej dovolenke, o stave financií, o priebehu realizovaných aktivít 

a pripravovaných projektoch a taktiež zhrnul aktivity štvorročného volebného obdobia a poďakoval poslancom za 

ich činnosť. 

 

7. Diskusia 

Starosta – po konzultácií s p. primátorom mesta Sp. St. Ves a ostatnými starostami obcí sme dospeli k záveru, že 

bude nutné podporiť fungovanie CIZS-ky v Sp. St. Vsi. 



Danielčak – Ide o veľa peňazí? 

starosta – predbežný návrh hovorí o 1€/obyvateľ/rok. Aj toto je služba občanom celého Zamaguria a preto je 

vhodné sa podieľať na prevádzke CIZS-ky adekvátnym spôsobom. Podotýkam – nie je to zisková služba. 

Grivalský – Nie je to vysoká suma a máme tu ambulancie, i keď ich nie je veľa, „pod nosom“ 

starosta – taktiež prebehla s primátorom a starostami konzultácia ohľadom CVČ a škôlok. Tam som argumentoval 

primátorovi, že nebudeme uhrádzať dotáciu na záujmové vzdelávanie detí, za detí, ktoré to nenavštevujú. Učitelia 

totiž na začiatku roka žiadajú rodičov podpísať prihlášku aj v prípade, že dieťa na daný krúžok nechodí. Preto 

priebežne preverujem skutočný stav návštev krúžkov a podľa toho to prednášam na zastupiteľstvo pri 

prejednávaní dotácie na CVČ. No a čo sa týka škôlok je ťažké predvídať čo bude, lebo obec Č. Kláštor sa pohráva 

s myšlienkou uzavretia škôlky z dôvodu vysokých finančných nákladov. 

Glejdurová – čo v takom prípade? 

starosta – v takom prípade sú len dve možnosti – buď rokovať so Sp. St. Vsou, alebo – keďže je to originálna 

kompetencia obce – zamýšľať sa a hľadať možnosti ako postaviť novú škôlku u nás v obci. 

 

8. Uznesenie 

Uznesenie je prílohou každého prerokovaného bodu. 

 

9. Záver 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:25 hod. 

 

Zapisovateľ:  Jozef Musala 

 

Overovatelia:  Juraj Grivalský 

 

   František Danielčak 

 


